
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 18-11-2023 

 

Deltagere: Søren Tjell, Charlotte Henningsen, Jette Riis, Peter Dan Nielsen, Ann Bendixen 

Fraværende:  

Referent: Ann Bendixen 

Dagsorden: 

1. Status veje 
Hvis vejret holder nogenlunde, bliver vejene skrabet/høvlet igennem i uge 47 eller 48. 
Snerydning vil blive foretaget, hvis det bliver nødvendigt. Det har ikke traditionelt været 
grundejerforeningens opgave, men vurderes nødvendigt nu med mange fastboende, hvoraf nogle 
får hjemmehjælp. Det skal vurderes, om omfanget skal have betydning for grundejerforeningens 
opgaver og om det er økonomisk overkommeligt inden for nuværende kontingent niveau.  
Vi henstiller til, at alle lodsejere sikrer at få beskåret træer og buske ud til vejene, så der er helt fri i 
mindst 4 meter fra midten af vejen og ind til træerne. Det skal være op i en højde, så sne ikke kan 
trykke grene ned og hindre skraldebiler og evt. sneplov i at komme frem. 

2. Status på grøfter 
Endnu mangler en enkelt grøft og nogle grøfter, der endnu ikke er fri for bevoksning samt spuling af 
rør. Det ser umiddelbart ud til, at grøfterne har taget godt imod alt det vand, der er kommet de 
sidste måneder. 

3. Ikke betalende medlemmer 
Vi har pakket og sendt 210 breve direkte til alle ikke betalende lodsejeres hjemmeadresser i en 
formodning om, at de ikke har set vores betalingsanmodninger via facebook, mail og opslag hos 
købmanden. 

4. Økonomi 
Vi har d.d. 126.959 på vores konto. 

5. Evt. 

Vi har diskuteret, om vi kan lave en prioriteret rækkefølge på snerydning af hensyn til 

hjemmeplejen, men det har vi ikke informationer nok til. Vi tilstræber at rydde alle de primære veje, 

hvis det skulle blive nødvendigt. 

 

 

Næste møde d. 20. januar kl. 11.30 


